


Grounded in the latin term ‘apex’ denoting the summit or highest point. 

Deriving from its etymological essence that symbolizes the zenith of 

refinement, it embodies the unwavering commitment to surpassing 

conventional standards with an emphasis on ascending to unparalleled 

heights of opulence and distinction. 



Binghatti is a renowned Emirati real estate brand in Dubai, United Arab Emirates. The brand 

stands as an emblem of excellence within the global real estate sector. Prominent for its 

distinguished portfolio comprising some of the world’s most iconic architectural marvels, 

Binghatti caters to diverse market segments offering a spectrum ranging from accessible 

to ultra high-end projects. Its signature architectural ethos is a manifestation of the 

brand’s unique design DNA meticulously woven into its expansive array of developments. 

With an astounding real estate portfolio boasting over 60 projects valued at an excess 

of AED 30 billion, Binghatti commands a notable position as one of the UAE’s foremost 

privately held developers. The company successfully delivered 20,000 units prior to 2024 

further solidifying its stature in Dubai’s dynamic real estate landscape. Distinguished 

for its pioneering approach, Binghatti has formed unprecedented collaborations with 

prestigious luxury brands such as Bugatti, Mercedes-Benz, and Jacob&Co. to craft unique 

branded real estate ventures - a distinction unmatched on the global scale.



Awards & 
Recognitions



An Award-winning
Developer

بــن غاطــي للتطويــر هــي شــركة تطويــر عقــاري إماراتيــة تتوســع مشــاريعها فــي جميــع أنحــاء مدينــة دبــي. تقــدم 
الشــركة خصائــص ديناميكيــة مميــزة مــع تصاميــم معماريــة راقيــة التــي تمثــل الهويــة البصريــة المميــزة للعلامــة 
التجاريــة عبــر مجموعــة واســعة مــن العقــارات, ووســائل الراحــة التــي لا تضاهــى فــي أســلوب الحيــاة. تســعى العلامــة 
التجاريــة التــي تــم تمكينهــا مــن خلال الخبــرة التجاريــة إلــى إعــادة تعريــف المعاييــر فــي هــذه الصناعــة مــن خلال تقديــم 
مشــاريع ذات جــودة عاليــة وأســعار تناســب جميــع المســتثمرين الذيــن يطمحــون إلــى إقتنــاء عقــارات ذات أســعار 
معقولــة، متوســطة أو فاخــرة. تضــم المحفظــة العقاريــة أكثــر مــن 60 مشــروع بقيمــة تتجــاوز 30 مليــار درهــم إمارتــي. 
وقبــل عــام 2024، نجحــت الشــركة فــي تســليم 20 ألــف وحــدة ســكنية فــي ســوق عقــارات دبــي.  تعمــل الشــركة حاليــاًً في 
عــدة مناطــق فــي مدينــة دبــي بمــا فــي ذلــك الخليــج التجــاري، واحــة دبــي للســيليكون، الجــداف، وقريــة جميــرا الدائريــة 
وتملــك الشــركة خططــاًً جريئــة للتوســع فــي الســنوات المقبلــة، مــع التركيــز بشــكل خــاص علــى نمــو محفظتهــا 
العقاريــة فــي دبــي. بــن غاطــي للتطويــر حاضنــة لبعــض المشــاريع الأكثــر شــهرة فــي العالــم والتــي تعتبــر الأولــى مــن 
فارهــة مثــل  تجاريــة  الســكنية لعلامــات  المنشــئات  أولــى  العقــارات بشــراكات عالميــة لتطويــر  فــي عالــم  نوعهــا 

بوغاتي، مرسيدس - بنز، وجاكوب آند كو.

Binghatti presently operates across multiple districts within Dubai including prominent locales 

such as Downtown, Business Bay, Dubai Silicon Oasis, Al Jaddaf, Jumeirah Village Circle, Liwan, 

and Dubai Land Residence Complex. The company posseses ambitious expansion plans in the 

coming years with a particular focus on augmenting its real estate portfolio in Dubai. Distinguished 

as an award-winning developer, Binghatti boasts a proven track record marked by the successful 

delivery of numerous projects thereby cementing its status as a regional trendsetter in the realms 

of real estate development and architectural innovation. The company has secured a revered 

position within the sector meriting inclusion among Forbes’ Top 100 Real Estate companies in the 

Middle East. Bearing a plethora of accolades including the Gulf Real Estate – Best Real Estate 

Off Plan Project, MENA Green Building Awards for 2017 and 2018, Cityscape Awards for 2018, 

and Arabian Property Awards for 2018 and 2017, alongside the Government of Dubai’s prestigious 

Best Real Estate Tycoon Award, Binghatti’s esteemed achievements underscore its unparalleled 

dedication to excellence throughout its trajectory.

____

Forecasted Milestones

____

Milestones

20,000+
UPCOMING PROJECTS UNITS

VALUE OF 

30 Billion

60+
PROJECTS IN THE REGION 

10,000+
UNITS HANDED OVER

20 Billion+
CURRENT STOCK VALUE

1 Billion+
ACQUIRED LAND PLOT VALUE

VALUE OF 

10 Billion



The Climb 
to Unprecedented Elevations 
Binghatti aims to redefine the paradigm of contemporary living with an emphasis 

on ascending to unparalleled heights of opulence and distinction.



The Apex of Real Estate 
Investment Excellence
Dubai’s strategic location not only bestows upon it unparalleled connectivity but also ensures 

access to a vast market of global investors. The emirate’s visionary urban planning characterized by 

iconic skyscrapers and avant-garde architectural feats continually reshapes its skyline offering an 

enticing canvas for investors seeking prestige and unrivalled opportunites. The city’s cosmopolitan 

ambiance enriched by a mosaic of cultures and lifestyles coupled with an abundance of world-

class amenities and leisure pursuits enhances its allure as a haven for both investors and residents 

alike solidifying Dubai’s status as the ultimate destination for discerning real estate investors. 
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The Ascent 
to Unparalleled Heights 

A B O U T  T H E  P R O J E C T
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The Journey
 to Unmatched Altitudes

A B O U T  T H E  P R O J E C T
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Beyond its strategic location, JVC boasts a cornucopia of amenities meticulously crafted 

to enrich the lives of its residents. From sprawling green spaces and recreational facilities 

to boutique retail outlets and gourmet dining options, every facet of JVC is designed to 

cater to the discerning tastes of its cosmopolitan community.

MALL

1.	 Circle Mall

SUPERMARKET

1.	 Spinneys

2.	Grandiose

3.	Choithrams

4.	 Nesto Hypermarket

5.	 Viva Supermarket

PARK

1.	 Halfa Park

2.	RootsCamp

3.	Community Park South

4.	 Community Park North

BINGHATTI COMPLETED
PROJECTS

1.	   Binghatti Gate

2.	 Binghatti Heights

3.	 Binghatti Mirage

4.	 Binghatti Rose

5.	 Binghatti Jasmine

6.	 Binghatti Crest

7.	 Binghatti Luna

8.	 Binghatti Nova

9.	 Binghatti Gems

10.	Binghatti Crescent

BINGHATTI ONGOING
PROJECTS

1.	   Binghatti Onyx

2.	 Binghatti Emerald

3.	 Binghatti House

4.	 Binghatti Corner

5.	 Binghatti Lavender

6.	 Binghatti Orchid

7.	 Binghatti Amber

8.	 Binghatti Gardenia

9.	 Binghatti Azure

10.	Binghatti Venus

11.	 Binghatti Tulip

12.	Binghatti Phantom

13.	Binghatti Galaxy

14.	Binghatti Phoenix

SCHOOL

1.	 JSS International School

2.	Kids World Nursery

3.	Ladybird Nursery

HOSPITAL/CLINIC

1.	 Aster Medical Clinic

2.	Life Medical Center

3.	Magnum Family Medical Center

4.	 Dr. Joy Dental Clinic

NE ARBY AMENITIES

Binghatti Apex

Jumeirah Village Circle
A B O U T  T H E  P R O J E C T



Designed for elegance
D E S I G N  D E TA I L S



A B O U T  T H E  P R O J E C T

Project
Facts

PLOT AREA

4,136.01 m2/ 44,519.64 ft2

PROPERTY TYPE

RESIDENTIAL, OFFICE, AND RETAIL

DESCRIPTION

B + G + 5P + 4 OFFICES + 
33 RESIDENTIAL FLOORS + ROOF

NUMBER OF UNITS

STUDIO

264 UNITS

TOTAL UNITS

RESIDENTIAL

528 UNITS

1 BEDROOM

264 UNITS

OFFICE

15 UNITS
SHOP

9 UNITS



Dive into elegance
and refinement 

A B O U T  T H E  P R O J E C T



 

Swimming
Pool

Indoor 
Gym

Kid's Pool

Outdoor 
Yoga/Aerobics

All amenities are subject to change without notice at our sole discretion for any reason including aesthetic purposes.

Activity
Area

Pavillion Jogging
Path

Paddle
Court

Embark on a journey of holistic well-being at our esteemed residential community where 

wellness amenities abound to cater diverse needs of its clientele. The hyper-tower features 

a collection of curated amenities to cultivate every aspect of wellness from expansive 

swimming pools, dedicated interactive kids play area to paddle court. 

Amenities
A B O U T  T H E  P R O J E C T



Ascend to the zenith
of adventures

A B O U T  T H E  P R O J E C T



Dive into elegance
and refinement 

A B O U T  T H E  P R O J E C T





The interiors exude an aura of underated luxury and impeccable craftsmanship. From a selection of high 

quality materials to bespoke finishes, the hyper-tower transforms ordinary living spaces into veritable 

works of art that is unmistakenly Binghatti. 

Finishes
MAIN LOBBY INTERIOR SAMPLE BOARD

All finishes are subject to change without notice at our sole discretion for any reason including aesthetic purposes.

BIANCO MARBLE TINTED GLASSSTATUARIO MARBLEBLUE PALISSANDRO

BRUSHED BRASS TAN OAK FLUTED TAN OAK SANDWICH GLASS

MIRROR WALLPAPER

D E S I G N  D E TA I L S





Finishes
INTERIOR SAMPLE BOARD

D E S I G N  D E TA I L S

Featuring a meticulous curation of top-tier materials and custom-made finishes, the hyper-tower 

redefines conventional entry spaces into exquisite masterpieces. The main lobby boasts an ambiance of 

understated opulence and unparalleled artistry.

All finishes are subject to change without notice at our sole discretion for any reason including aesthetic purposes.

BRUSHED BRASSOAK WOODWOOD PORCELAIN

GLOSSY WHITE WOODGLOSSY BEIGE WOOD

NANO STATUARIO

TRAVERTINE



Crafted for indulgence
F L O O R  P L A N
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Typical Floor Plan
5TH - 33RD Floor

F L O O R  P L A N

STUDIO

	 AREA		  SQ.M

WITH BALCONY/TERRACE	 41 m2

WITHOUT BALCONY/ TERRACE	 32 m2

1 BEDROOM

	 AREA		  SQ.M

WITH BALCONY/TERRACE	 78 - 85 m2

WITHOUT BALCONY/ TERRACE	  58 - 63 m2

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2 . All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information 
is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition 
walls separating one unit from another unit , the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls 
separating one unit from another unit , the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, 
unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  
المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 
الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

JVC Community | Amenity View
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STUDIO 1 BEDROOM



In pursuit of timeless
sophistication 

F L O O R  P L A NF L O O R  P L A N



F L O O R  P L A N F L O O R  P L A N
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Studio Unit
3 | 4 | 5 | 6 | 11 | 12 | 13 | 14

Studio Unit
3 | 4 | 5 | 6 | 11 | 12 | 13 | 14

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2 . All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information 
is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition 
walls separating one unit from another unit , the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls 
separating one unit from another unit , the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, 
unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  
المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 
الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.
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1 Bedroom Unit
1 | 8 | 9 | 14 | 16 

1 Bedroom Unit
2 | 7 | 10 | 15
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Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2 . All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information 
is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition 
walls separating one unit from another unit , the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls 
separating one unit from another unit , the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, 
unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  
المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 
الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.
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